
MARC BAESEN 
Lions Club Harelbeke Liederik 
 
Kortrijk 20 juni 1959 
Peter Benoitlaan 66, 8530 Harelbeke 
Gehuwd met Sabine Flamen, 2 kinderen Mathieu en Marie-Louise 
 
Afgestuurd als Ingenieur Chemie. Meerdere seminaries gevolgd. 
 
Werkervaring in Sales, Management en Consulting, meerdere opdrachten in Kmo’s 
 
Ik hou van cultuur, muziek en toneel, behaalde aan de SAMWD Harelbeke, de hoogste graden in 
voordracht en toneel.  Kan genieten van een mooi onderhouden tuin, maar kan ook genieten van 
niets. 
 
Lid van Lions Club Harelbeke Liederik, sinds 2003, kreeg zonet van de gouverneur het speldje van 20 
jaar lid. 
 
Sinds dag één, ben ik lid van de “Sociale Commissie”, de laatste jaren als voorzitter. 
Het “WE SERVE” ligt me zeer nauw aan het hart, als Lion maken we hier het verschil, we staan ten 
dienste. 
Enige jaren terug heb ik het initiatief genomen voor een ronde tafelgesprek met als thema : 
AUTISME.  20 verschillende verenigingen en instelling namen plaats aan de tafel.  Hier zijn 
fantastische conclusies gemaakt.  Contacten gelegd, die op vandaag nog steeds onderhouden 
worden.  Ook andere verenigingen en instellingen heb ik in die periode leren kennen en een enorme 
waardering opgebouwd voor zij die dagelijks in “het veld” staan. 
 
Op clubniveau verschillende functies ingevuld.  In 2016-2017 mocht ik de functie van voorzitter 
opnemen.  Een jaar van vele ervaringen en vriendschappen. In dit jaar bestond Lions 100 jaar en 
hebben we bomen geplant, prachtige herinneringen blijven bij. 
Aansluitend werd ik uitgenodigd door mijn Gouverneur Patrik Vervinckt voor een ontmoeting met IP 
Bob Carlow, naar aanleiding van zijn bezoek aan België. 
 
Ik heb steeds aandacht gehad voor het Lionisme boven het clubleven, ik ben graag op externe 
vergaderingen en conventies.  Door mijn aanwezigheid leer ik veel mensen kennen. 
 
Dit jaar ben ik Gewestvoorzitter van Gewest 4, een taak die ik met veel plezier uitoefen. Het laat me 
toe nog veel meer mensen te leren kennen, alsook het Lionisme vanuit een ander perspectief te 
ervaren. 
 
De voornaamste beweegredenen voor mijn kandidatuur, voor alle duidelijkheid, ik werd benaderd 
met de vraag tot kandidatuurstelling.  Ik ben al meerdere jaren aanwezig op vergaderingen van het 
district en multiple district, meerderen kennen me.  Men weet dat ik over vele zaken een mening heb 
en niet bang ben die te uiten.  Jezelf in vraag stellen, weet je !  Lion zijn is een fantastisch gevoel, een 
gevoel dat we dienen over te dragen aan de volgende generatie, en zo de toekomst weten te 
verzekeren.  Alles is in beweging, ook het Lionisme. 
En mee die beweging in de goede banen leiden lijkt mij een fantastische uitdaging. 
Dat mijn club juist dan 30 jaar bestaat, is alvast aardig meegenomen. 
“WE SERVE”   
 
Marc 
 


